
Dagsorden til Fællesbestyrelsesmøde 

Brahesminde Skoler og Børnehuse – Afholdes på afdeling Horne - tirsdag d. 19.09.2023 kl. 17.00 – 19.30 

  

Deltagere: Babette, Cecilie, Dorte, Kamilla, Laura, Louise, Marlene, Mette, Pernille, Tina, Vibeke samt elever fra elevrådet.    

Afbud: Mette, Louise, Marlene, Pernille 

Referent: Dorte 

Pkt Ansvar Indhold Hvorfor – begrundelse Art Tid Referat - beslutning 

1. Alle Godkendelse af 

referat 

fra sidste møde  

Fra 

forældremøder:  

Vær 

opmærksomme 

på, at referaterne 

ikke bliver for 

indforståede.  

Referat fra mødet d. 

17.08.2023. 

 

B 17.00 -

17.05 

Referatet godkendt.  

2. Elever Elevråd Orientering om 

elevrådsarbejdet på afd. 

Horne 

O/

D 

17.05 – 

17.15 

 Afbud fra eleverne.  

3. Alle Mødetidsrum og 

længde 

Vi mødes hver gang 2½ 

time fra kl. 17 – 19.30; er 

dette passende? 

D/

B 

17.15 – 

17.25 

Lige nu oplever vi, at tiden bruges fint hver gang.  

Vi sætter punktet på vores næste møde.   

 

4.  Alle Legepladser Opdatering på de projekter, 

som er i gang.  

Vi påtænker at have punktet 

Legeplads på hver gang 

således, at eleverne også 

kan deltage i dette punkt.  

Fra sidste mødes referat:  

D/

B 

17.25 – 

17.35 

Vibeke orienterede om et afholdt møde. 

 

Kunne det tænkes, at vi skal have det på som et punkt til 

forældremødet i børnehuset afd. Svanninge? 



” Der er et behov for, at 

arbejdsgruppen udbygges.” 

5.  Mette Pyntning til 

høstfesten i 

Svanninge 

Mette har sat dette punkt på 

dagsordenen.  

D/

B 

17.35 – 

17.45 

Vi tager punktet på næste møde.  

6. VM Evaluering af 

deltagelsen i 

forældre-

møderne 

De forældrevalgte har 

deltaget på forskellige 

forældremøder; hvordan har 

det fungeret? 

Er der noget, som skal 

ændres til kommende 

skoleår? 

D 17.45 – 

18.00 

Det er lettest at være med til ens eget barns forældremøde.  

 

Valg til Fællesbestyrelsen var på som punkt til forældremøderne.  

 

Børnehus Horne har forældremøde fra 17-19 den 3. okt. Laura 

deltager i mødet.  

Børnehus Svanninge har forældremøde den 5.okt. kl. 17 – 19. 

Pernille forventes at deltage i mødet.  

 

Forslag: Formandens beretning bliver optaget på video og vises på 

forældremøder. 

Forældrene kan opfordres til at skrive og stille spørgsmål omkring  

Fællesbestyrelsen. 

 

7. VM Økonomi Vi har møde med vores 

økonomikonsulent i 

19.september.  

Grundigere gennemgang af 

de økonomiske forhold. 

O 18.00 – 

18.15 

VM orienterede. 

Det ser ud til, at vi kommer ud med et mindre underskud i skole og 

SFO. 

På børnehus-området ser det fint ud på afd. Svanninge, når der 

ansættes en medhjælper. 

På børnehus -området på afd. Horne forventer vi et rimelig stort 

overskud, da vi ikke kan nå at få ansat i forhold til sociale 

normeringer (vi har modtaget pengene sent på året). 

8. Mar-

lene, 

Laura og 

Vibeke  

Branding - 

indskrivning 

Arbejdsgruppen afholder 

møde d. 13.09.2023. 

Input til gruppen.  

D/

B 

18.15 – 

18.30 

Branding-gruppen har holdt møde.  

Vi har fået en fritidsfotograf med i gruppen. Lene Krig Clemmesen 

fra Svanninge.  

Hun kommer og tager billeder på begge matrikler.  

Der bliver sendt breve om skolestart allerede i efteråret. 

Åbent hus med rundvisning. Kan Legepatruljen måske deltage i 

noget af tiden? 



Evt. en lille gave til børnene.  

I BH og Vuggestue kan man bruge muleposer.  

Der er fastsat Brandingmøde 4. okt.  

Rundvisning på afd. Horne 13 nov.  

Rundvisning på afd. Svanninge den 16. nov.  

Begge dage i tidsrummet 15 – 18. 

9. Kamilla 

og  

Dorte 

Nyt fra 

børnehusene 

 

Orientering fra 

børnehusene. 

O 18.30 – 

18.45 

Spiseaften i Horne Børnehus gik fantastisk godt med god 

tilslutning og glade børn og forældre.  

Lidt underskudsforretning, da prisen var sat lidt for lavt på 

pizzaerne.  

Forældrene var glade for at det foregik i Børnehuset. 

 

Begge børnehuse er i gang med Børnemusikfestival, hvor 

konceptet denne gang er lidt anderledes end tidligere.  

Det munder ud i en seance til november, hvor alle forældre 

inviteres til kaffemik med musik. 

Med lidt luft i budgettet, kan vi ansætte lidt flere hænder. Det er 

rigtig dejligt. 

10. Alle Status på 

principper 

Hvilke er i gang? 

Hvilke skal snart opdateres? 

Hvilke nye skal vi have sat i 

gang? 

D/

B 

18.45 – 

19.00 

Lejrskole og ekskursioner 

Net etik  

Bus principper -  DB fremsender tidligere materiale til VM 

Omgangsformer drøftelse. Hvad mener Elevrådet og 

personalegrupperne? 

15. Alle  Informations-

punkt 

a) Formand 

b) Ledelsen  

c) Medarbejderne 

d) Bussens 

støtteforening 

e) Andre 

O 19.00 – 

19.20 

a) Intet nyt.  

b) Vibeke informerer om ansættelsessamtaler. 

Kommunalbestyrelsen har vedtaget forslaget om mellemformer. 

Brahsesmindemøde for alle personaler:  

Snak om Low arrousal – metodeloft – pædagogisk metode bruges 

både i skole, SFO og børnehuse.  

Svanninge SFO har fået en virksomhedspraktikant i 4 uger. 

c) Babette informer om Udeskole episode. 

Brandsyn i SV har resulteret i, at personalekøkken ikke må være i 

de eksisterende rammer. Der er nu et anlægsønske i støbeskeen om 

en fremtidig køkkenløsning.   



Børnehusene har fået nogle rigtig gode vikarer.  

 

d) Busrepræsentanter er inviteret med til næste 

Fællesbestyrelsesmøde. 

 

16. Alle Eventuelt  O 19.20 – 

19.30 

Der skal indkaldes en suppleant i stedet for Pernille.   

Afbud fra Tina til møderne den 25. oktober og den 20. november. 

Vibeke indkalder Christiaan til de næste 2 møder. 

 

   Punkter til kommende 

møder (næste møde er 

xxxx): 

  Punkt 3. 

Punkt 5.  

Art: er punktet til orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 


